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Protokoll Årsstämma 2025
Typ av sammanträde: Sammanträdesdatum: Plats: Sekreterare:

Årsstämma 2024-03-30 Bygdegården, Ornö Beryl Granström
Mötesordförande: Utskriftsdatum: Justerare: Justerare:

Johan Karlander 2025-04-$ Maria Granström Gunnar Flygt

Mötesdeltaeare:
Johan Karlander, Anders Larsson, Beryl Granström, Maria Granström, John Olof Adolfsson, Margareta 
Pettersson, Lillemor Listam, Lars Listam, Thomas Larsson, Ulf Hildebeck, Gunnar Flygt och Catharina 
Stenbock Lewenhaupt

§ 1 Val av mötesordförande för stämman.
Stämman utsåg Johan Karlander till mötesordförande.

§ 2 Val av sekreterare för stämman.
Beryl Granström utsågs att föra dagens protokoll.

§ 3 Val av justerare och rösträknare för stämman.
Maria Granström och Gunnar Flygt utsågs att jämte ordföranden justera dagens 
protokoll samt till rösträknare.

§ 4 Godkännande av kallelse till stämman.
Årsmötet beslutade att anse stämman enligt stadgarna behörigen utlyst.

§ 5 Styrelsens berättelse.
Med kallelsen bifogades styrelsens verksamhetsberättelse för 2024. Stämman 
beslutade att godkänna verksamhetsberättelsen.

§ 6 Revisorernas berättelse.
Revisorernas berättelse för 2024 lästes upp. Berättelsen godkändes i sin helhet.

§ 7 Ansvarsfrihet för föregående styrelse.
Stämman beslutade att bevilja den avgående styrelsen ansvarsfrihet för 
verksamhetsåret 2024.
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§ 8 Framställningar och Motioner.
Inga framställningar och motioner har inkommit styrelsen i enlighet med stadgarnas 
sista datum för detta 31/12.

§ 9 Styrelsens förslag till utgift och inkomststat samt debitering.
Styrelsens förslag till budget och debitering för 2025 presenterades. Stämman 
godkände förslaget.

§ 10 Arvode till styrelse och revisorer.
Det föreslogs att styrelse och revisorer inte skall få något arvode.

§ 11 Val av styrelseordförande.
Valberedningen har inget förslag till ordförande då ingen som de har kontaktat tackat 
Ja till detta uppdrag. Valberedningen har ej fått något svar från Svenska kyrkan. Därför 
får de i uppdrag att fortsätta att försöka att få svar från dem. För närvarande är posten 
vakant.

§ 12 Val av styrelse.
Valberedningens förslag till ny styrelse för 2025 godkändes av Stämman:
Fredrik Söderlund (nyval till 2027), Peter Carlsson (omval till 2027), Beryl Granström 
(sittande till 2026), Anders Larsson (sittande till 2026), Erik Sandahl (omval till 2027).

§ 13 Val av revisorer.
Valberedningens förslag till revisorer för 2025 godkändes av Stämman: Catharina 
Stenbock Lewenhaupt (omval) och Jo-Anna Åkerman (omval).

§ 14 Val av styrelsesuppleanter.
Valberedningens förslag till styrelsesuppleanter för 2025 godkändes av Stämman: 
Johan Granström (omval till 2026) och Jörgen Holm (omval till 2026)

§ 15 Val av revisorssuppleanter.
Valberedningens förslag till revisorssuppleanter för 2025 godkändes av Stämman: Per 
Larsson (omval till 2026).

§ 16 Val av valberedning.
Stämman beslutade att välja Lillemor Listam (omval) och Maria Granström (omval) till 
valberedning för 2025.

§17 Övriga frågor.
17.1 Arbetsdagar. Styrelsen föreslår två arbetsdagar för 2025. Stämman beslutade att dessa 

blir lördagen den 10/5 och lördagen den 11/10. Vi möts i korset vid Södergården. 
Detaljerad information läggs upp på vår hemsida: www.långviksvägen.se
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17.2 Andelstal. Fastigheten Sundby 7:1 vid övre Åvassa har nu vunnit laga kraft som ett 
Naturreservat varför andelstalen räknats om (minskats). Det nya andelstalet för Sundby 
7:1 är baserat på andelar gällande Tillsyn för ovanstående fastighet. Tidigare var 
andelstalet beräknat utifrån Virkesutfart.
Samtidigt ändras (höjs) andelstalet för fastigheten Övre Åvassa 1:4, som är en 
arrendetomt. Det nya andelstalet motsvarar andelstalen för de angränsande 
fastigheterna.

17.3 Bristande hänsyn. En del far förbi fastighetsägare på Kyrkviksvägen och de framförde 
sitt missnöje och att något måste göras åt detta. Stämman lämnade över till styrelsen att 
se över problemet och försöka hitta en lösning.

§ 18 Fråga om var stämmoprotokoll kan hållas tillgängligt.
Stämmoprotokoll skickas ut till andelsägarna och kommer fram till dess att finnas 
tillgängligt hos Beryl Granström.

§19 Avslutning.
Mötesordförande tackade de närvarande förvisat intresse och avslutade årsstämman 
för år 2024.

Ornö den 30:e mars 2025

Justeras: Justeras:
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